
1. V jakém stavu je v současné době účetnictví ČKS, jsou hotové účetní uzávěrky z 

let předešlých? viz viewtopic.php?f=2&t=2164 

- 2018+2019, které měl zpracovávat Daniel Beseda s účetní firmou, které ČKS 

platil poplatky a které dle dostupných informacích ani v polovině roku 2020 nebyly 

hotové? (nevím zda ještě za další předešlé roky) 

- 2020 za současného vedení 

 

V poslední komunikaci od Dana Besedy ze dne 20.11.2020, kdy z informace vyplývá 

že by rok 2018 měl být hotový a pro rok 2019 chybí nějaký podklad, to vypadalo 

nadějně. I přes příslib se tak nestalo a danou situaci jsem začal tedy řešit. Uzávěrky 

2018 a 2019 jsem společně se zpracováním roku 2020 zadal účetní firmě. 

 

Uzávěrky pro tyto období včetně roku 2020 budou zaslány na rejstříkový soud 

v průběhu příštího týdne. Pro rok 2020 je pro náš spolek lhůta k zaslání do 

30.06.2021. 

 

2. Je někde k nahlédnutí výpis z účtu (pohyby) za loňský a letošní rok? zůstatek na 

účtu? popř. může to sem někdo dát? 

 

Na hospodaření VV dohlíží kontrolní komise, která má zřízený náhled na účet a při 

každém pohybu na obou účtech (běžném i spořícím) dostává avízo. Disponibilní 

oprávnění k účtu má pouze statutár. Tuto změnu jsme zavedli v okamžiku, kdy nám 

byl účet předán. Sdělím zde tedy jen sumární informace k hospodaření a věřím, že 

budou stačit. 

 

Zůstatky: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hospodaření roku 2019 a 2020: 

 

Hospodaření rok 2019 

stav účtu k 1.1.2019                        7 381,90 Kč  

příjmy                      20 610,59 Kč  

výdaje                    3 522,00 Kč 

stav účtu k 31.12.2019                     24 370,49 Kč  
 

 

 

 

 

 

 

 

rok zůstatek k 1.1. 

2018                        7 381,90 Kč  

2019                     24 370,49 Kč  

2020                     28 178,88 Kč  

k dnešnímu dni                      38 009,07 Kč  

předpoklad pro rok 2021                     51 257,88 Kč  

Hospodaření rok 2020 

stav účtu k 11.1.2020                     24 370,49 Kč  

příjmy                      11 143,39 Kč  

výdaje                        7 235,00 Kč  

stav účtu k 31.12.2020                     28 178,88 Kč  

http://forum.kulicky.com/viewtopic.php?f=2&t=2164


výdajové srovnání roku 2019 versus 2020 s ohledem na zajištění akcí 

   

2019 3 522,00 Kč  účetnictví, nákup kuliček, nákup světla 

2020 
7 235,00 Kč 

poháry, medaile, diplomy pro vyhlášení sezony 2019, MČR klubů, 
razítko svazu, účetnictví, doména a www stránky 

- 
zajištění MČR jednotlivců, poháry pro MČR dvojic, MČR Juniorů a 
Turnaj mistrů 

 

 

Oproti roku 2019 se v sezoně 2020 ujal VV ČKS z.s. hrazení výdajů spojených 

s oceňováním celorepublikových turnajů na úrovni MČR všech kategorií. 4 turnaje 

se podařili zajistit z jiných zdrojů na podporu činnosti, nejednalo se tedy přímo o 

sponzorský dar, ale spolupráci při zajišťování turnajů (viz. řádek poslední výše 

uvedené tabulky srovnání výdajů) 

 

3. je někde k nahlédnutí rozpočet na kuličkovou sezónu 2021, které si kuličkové kluby 

účastnící se letošní mimořádné VH schválily poměrem hlasů 9:0 aniž by ho vůbec 

viděly?   nikde jsem ho nedohledal a ani při dotazu Jardy, kde je rozpočet k 

nahlédnutí jsem opět žádný odkaz na rozpočet nenašel 

viz viewtopic.php?p=8616#p8616 a ani ho náš předseda nedostal do emailové 

schránky.. 

 

 

Predikovaný rozpočet ČKS z.s.                                                                             
pro rok 2021 

Výdaje 2021 

 poháry medaile diplomy MČR, TM, vyhlášení sezony 2020                  11 000,00 Kč  

 ceny                    5 000,00 Kč  

 stránky                    1 200,00 Kč  

 účetní                    3 000,00 Kč  

 doména                        181,00 Kč  

 ligy 2020                    3 000,00 Kč  

                                                                                                      23 381,00 Kč  

 Příjmy 2021  

 příspěvky (predikce)                    9 500,00 Kč  

 jiné příjmy                  30 000,00 Kč  

 dar - odvody 2020                    6 960,00 Kč  

                                                                                                      46 460,00 Kč  
 stav účtu                  28 178,88 Kč  

 příjmy                  46 460,00 Kč  

 výdaje                  23 381,00 Kč  

 výsledek       51 257,88 Kč  

http://forum.kulicky.com/viewtopic.php?p=8616#p8616


 

 

4. Je někde zpracovaná analýza finančních příjmů z předešlých let (vyšší členské 

poplatky) oproti loňské (nižší poplatky + odvody pořadatelů za každého 

registrovaného hráče do turnaje) jak bylo "domluveno" (analýza co a jak) na VH při 

schválení? 

+ máme někde přehled kolik se na tomto vybralo na účet svazu? 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Co se týče odvodů, přikládám přesný popis:  

 

Datum 
turnaje 

místo konání turnaje 

počet hráčů 

odvod Pořadatel Master OPEN 

Dosp. Dosp. 

16.05.2020 Bedihošť 44   880 Kč Hanácká trefa 

31.05.2020 Mirošovice   27 135 Kč Wolf cvrnk 

31.05.2020 Brno   28 140 Kč Chrobáci Brno 

10.06.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

17.06.2020 Karlovy Vary   9 45 Kč KK Karlovy Vary 

20.06.2020 Zastávka   23 115 Kč Zastávecká koule 

21.06.2020 Kamenný Přívoz   31 155 Kč Lucie Schnáblová 

24.06.2020 Karlovy Vary   9 45 Kč KK Karlovy Vary 

27.06.2020 Čelčice 36   720 Kč Hanácká trefa 

28.06.2020 Čelčice   21 105 Kč Hanácká trefa 

28.06.2020 Mirošovice   16 80 Kč Wolf cvrnk 

28.06.2020 Brno   28 140 Kč Chrobáci Brno 

01.07.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

08.07.2020 Karlovy Vary   6 30 Kč KK Karlovy Vary 

11.07.2020 Kamenný Přívoz   20 100 Kč Lucie Schnáblová 

18.07.2020 Petřín   28 140 Kč 
Jan Loriš, Pavel 

Zoufalý 

18.07.2020 Bedihošť   23 115 Kč Hanácká trefa 

22.07.2020 Karlovy Vary   10 50 Kč KK Karlovy Vary 

25.07.2020 Únětice 49   980 Kč 
Martin Mišovič, 

Glásfér 

26.07.2020 Mirošovice   17 85 Kč Wolf cvrnk 

29.07.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

01.08.2020 Odolená Voda   7 35 Kč Marek Šiňanský 

05.08.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

2019 

členské příspěvky 19 500,00 Kč 

2020 

členské příspěvky 10 100,00 Kč 

poplatky za uskutečněné turnaje 7 950,00 Kč 

celkem 18 150,00 Kč 



08.08.2020 
Stvořidla 

  27 
135 Kč 

Bohemia moravia 
Club 

09.08.2020 
Stvořidla 

  26 
130 Kč 

Bohemia moravia 
Club 

09.08.2020 Cheb   25 125 Kč KCK Cheb 

12.08.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

14.08.2020 Zastávka   10 50 Kč Zastávecká koule 

16.08.2020 Bedihošť   18 90 Kč Hanácká trefa 

19.08.2020 Karlovy Vary   3 15 Kč KK Karlovy Vary 

23.08.2020 Kamenný Přívoz   19 95 Kč Lucie Schnáblová 

26.08.2020 Karlovy Vary   5 25 Kč KK Karlovy Vary 

29.08.2020 Brno 57   1 140 Kč Chrobáci Brno 

30.08.2020 Brno   19 95 Kč Chrobáci Brno 

30.08.2020 Mirošovice   18 90 Kč Wolf cvrnk 

02.09.2020 Karlovy Vary   5 25 Kč KK Karlovy Vary 

05.09.2020 Odolená Voda   6 30 Kč Marek Šiňanský 

09.09.2020 Karlovy Vary   7 35 Kč KK Karlovy Vary 

12.09.2020 Zastávka 41   820 Kč Zastávecká koule 

13.09.2020 Zastávka   28 140 Kč Zastávecká koule 

13.09.2020 Bedihošť   12 60 Kč Hanácká trefa 

16.09.2020 Karlovy Vary   8 40 Kč KK Karlovy Vary 

19.09.2020 Únětice   20 100 Kč Jiří Petráň, Jiří Bernat 

20.09.2020 Odolena voda   5 25 Kč Marek Šiňanský 

23.09.2020 Karlovy Vary   6 30 Kč KK Karlovy Vary 

26.09.2020 Praha - Petřín 18   360 Kč Jan Loriš, Jiří Bernat 

Celkem 7 950 Kč  
 

Pořadatel odvod 

Hanácká Trefa 1 970 Kč 

Chrobáci Brno 1 515 Kč 

Wolf cvrnk 390 Kč 

Zastávecká koule 1 125 Kč 

Marek Šiňanský 90 Kč 

KK Karlovy Vary 540 Kč 

Lucie Schnáblová 350 Kč 

Jan Loriš, Pavel Zoufalý 140 Kč 

Martin Mišovič, Glásfér 980 Kč 

KCK Cheb 125 Kč 

Bohemia moravia Club 265 Kč 

Jiří Petráň, Jiří Bernat 100 Kč 

Jan Loriš, Jiří Bernat 360 Kč 

 

 



 

 

Realizace odvodů za turnaje: 

Zde se trochu pozastavím. Ač uvedené bylo na VH dne 11.1.2020 schváleno, tudíž 

byly uvedené kluby s danou situací obeznámeny. Nepovedlo se výběru odvodu 

dostát. Bylo to zapříčiněno zejména mou osobní situací z přelomu roku 2020 a 

2021, tudíž za neuskutečněný výběr nesu svoji odpovědnost. Situace ovšem neměla 

na rozpočet a fungování nijaký dopad (viz. Tabulka hospodaření), a to zejména 

z titulu zabezpečení akcí jinou formou. Je ovšem třeba dodat, že uvedené zdroje 

jsou třeba uhradit. Jsem v postupné komunikaci s výše uvedenými, se kterými se 

uvedenou disproporci pokusím narovnat. Pokud nedojde k úhradě ze strany 

pořadatelů, je mou odpovědností za vzniklou situaci zbylé finance dohradit. Stane 

se tak nejpozději k 25.6.2021. O uvedeném postupu jsem informoval VV. Jen 

dodám, že byly pořadatelé, kteří odvod uhradili bez jakýchkoliv upozornění na 

splnění povinnosti. Zatím oslovení pořadatelé se též svého závazku přislíbili dostát. 

 

Úhrada:    

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Celkově bude dohrazeno 6960,- Kč, které jsou již i zakomponovány v příjmové 

stránce predikovaného rozpočtu pro rok 2021.  

 

VV za rok 2020 zabezpečil finance pro ČKS z.s. jinou formou, pro rok 2021 

pak vyjednal další finanční podporu v úhrnné výši 30 tis. Kč. Vzhledem 

k tomu, že se VV výboru daří zabezpečit financování jinou cestou než jen 

příspěvky či poplatky z turnajů, nebudou již tyto poplatky z turnajů pro rok 

2021 a příspěvky juniorů  požadovány. 

 

 

5. Jsou někde k nahlédnutí zápisy z jednání VV současného vedení? 

 

Jednání VV se odehrávala zejména konferenčními hovory případně elektronickou 

komunikací, nejde o jednání jako takové, kdy zřejmě je představa, že se VV sejde 

na určitém místě, stanoví si body k řešení a ty nějakým způsobem odhlasuje. Šlo o 

diskusi trvající i několik dní. Veškeré informace strategických rozhodnutí byly 

uvedeny vždy na diskusním fóru. Jednání v roce 2020 byla směřována k pořádáním 

turnajů a sestavením termínů Masterů/MČR/TM.  

 

V roce 2021 byla situace o to víc zkomplikována COVIDem. VH hromada byla 

svolána korespondenčně. 

 

Formální zápisy z jednání vedeny nejsou. Není ovšem problém je vyhotovit, ovšem 

mám za to, že o všem věcech jste byli informováni na DF. Informace, které 

nezazněli, jsem doplnil dnes.  

rok platby/přisliby 

2020                           990,00 Kč  

2021                        1 125,00 Kč  

příslib                        4 375,00 Kč  

zbývá vykomunikovat, případně dohradit                         1 460,00 Kč  

Celkem odvody za turnaje                        7 950,00 Kč  



 

 

6. Proč je pro VV problém informovat alespoň ve fóru pořadatele turnajů na Petříně, 

když už neumíte zvednout telefon či napsat email, že bude letos hřiště na nějakou 

část či celou sezónu nepřístupné pro pořádání turnajů a proč se tyto informace 

musíme dozvídat nějakou neofiko cestou s neúplnou informovaností? Pak 

poptávejte pořadatele z Čech když na ně kašlete..  

Zcela upřímně Martine, tady se moje a tvoje myšlení nepotkává. Dovolím si shrnout 

celou situaci k pořadatelství na Petříně. A začnu rokem 2020, kdy jsi sám od 

pořádání odstoupil. Turnaj pak zabezpečili Jirka Bernát s Honzou Lorišem, za což 

jim paří velikánský dík. Pro rok 2021 jsem obdržel pouze informaci, že bys jej 

pořádal. Tuto informaci mi sdělil Jirka Petráň, s tím že je třeba turnaj uskutečnit 

12.6.2021, zejména s ohledem na povrch hřiště. Vzhledem k tomu, že pro zajištění 

povolení je třeba počítat s 30 denní lhůtou, byl začátek května, oslovil jsem 

magistrát města Prahy, kde jsem s překvapením zjistil, že nikdo o takovém termínu 

nic neví. Referentka odboru mi navíc sdělila, že se na Petříně jsou oslavy MHD Praha 

a dlouhodobá výstava. Pro měsíce červenec a srpen je na Petříně plánovaná 

rekonstrukce. Tyto informace jsem předal VV. 

 

Je třeba ovšem upozornit, že VV tu není proto, aby zajišťoval pořadatelům hřiště. 

Prezident svazu jako statutár pouze vyřizuje administrativní záležitosti k vyřízení 

případných povolení. Pokud jsi tedy chtěl pořádat na Petříně turnaj, termín a hřiště 

byla tvoje záležitost. Takže kdo na koho se vykašlal?  

 

Btw. Vzhledem k těmto informacím a zjištění problému s hřištěm, jsme vstoupil do 

jednání s Organizačními složkami státu – PČR a HZS, kteří mi přislíbili pomoc a 

otevřely mi možnost se propagovat na ČOV. Pokud se vše podaří, je možné, že si 

kuličky zahrajeme v olympijské vesničce. Nechtěl jsem to ještě zde uvádět, neboť 

jednání jsou zatím v plenkách. 

   

 

7. Zároveň bych poprosil VV, aby do SŘ ideálně ještě před započetím kuličkové 

sezóny zaimplementoval "pravidlo, výjimku" vztahující se k bodu 1.1.2 SŘ, aby v 

případě zrušení turnaje/ů "Open" ať už pro kategorii dospělých či juniorskou mohl/y 

být zrušený/é turnaj/e nahrazen/y jiným/i (stejným počtem pro danou "lokalitu" 

Morava/Čechy) z toho důvodu, aby sezóna byla pokud možno co nejvíce regulérní 

a naopak nedocházelo k neregulérnosti.. 

 

Děkuji za podnět. Nemyslím si že je zrovna vhodné VV sdělovat touto formou co 

má učinit, ale budiž. Myslím, že by bylo možné o uvedené vést rozpravu. Pravidlo 

stávajícího SŘ, cituji: „1.1.2 Turnaj je možné vložit do termínové listiny nejpozději 

30 dní před datem konání Turnaje mistrů. Později vložené turnaje nebudou VV v 

administraci schváleny.“ je k pořádání OPENů plně dostačující. Kdo si chce 

uspořádat, je mu Lukášem obratem odsouhlasen. Žádnou neregulérnost v tom 

nespatřuji, všichni mají stejné možnosti. Pro sezonu 2021 se započítává 8 turnajů, 

takže je úplně jedno kolik OPENů hráč odehraje. Zřejmě mi ale něco uniklo, proto 

navrhuji nejdříve věc rozdiskutovat, než abys VV stavěl před hotovou věc. 

 

Omlouvám se všem, že jsem se takto rozepsal, ale považoval jsem to za nutné. 

Veškeré informace zde sděluji otevřeně s veškerou pokorou a s patřičnou hrdostí, 

neb si myslím, že je za námi všemi kuličkáři je velký kus práce, i když mají někteří 

jiný názor. Dovolte mi, abych poděkoval všem pořadatelům, jste úžasní, velmi 

děkuji za vaši činnost jak v roce 2020, tak za to, že jste se ujali roku 2021. Velmi 



děkuji členům VV za spolupráci. A děkuji za toleranci a trpělivost, kterou máte s VV 

a mojí osobou.  

 

S pozdravem a na viděnou u kuliček, Honza Fait, prezident ČKS z.s. 


